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– Chciałbym, aby jak najszybciej wybory samorządowe w Polsce były przeprowadzone w zmienionej

sytuacji, w takiej, by państwo wybierali konkretnych ludzi, nie listy wyborcze – uważa Bronisław

Komorowski

Takie słowa wygłosił Bronisław Komorowski podczas spotkania z młodzieżą w Grudziądzu.– Zgłoszę

odpowiednią inicjatywę ustawodawczą, która ma spowodować, żeby na wszystkich szczeblach samorządu

radni byli wybierani w ramach okręgów jednomandatowych – mówił prezydent.
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